
ÒEspero que el club mantingui el nom del pobleÓ

ÒEns hauria agradat i benef iciat m�s que s'haguessin quedat a Llagostera, per� no pod�em

assumir una inversi� tan granÓ

ÒCada cop m�s gent sap on �s LlagosteraÓ

Santamaria en l'acte de signatura de l'acord per jugar

a l'estadi de Palam坦s Foto: J.R./ICONNA.

Ferm� Santamaria t� el privilegi de ser l'alcalde de la poblaci� m�s

petita que disposa d'un equip de futbol professional. La Uni�

Espor tiva Llagostera, per�, ha posat dist�ncia amb la localitat que

representa for�ada per les circumst�ncies que exigeix la LFP.

Ha seguit l'inici de lliga del Llagostera? Qu� li sembla?A un equip

que aterra per primer cop a segona A, amb moltes cares noves i en

un nivell tan elevat, �s normal que al principi li costi adaptar-se. Tot

i aix�, crec que els resultats s�n bons: s'ha guanyat tot un Bar�a B

al seu camp, el Legan�s a casa i es va competir contra l'Osasuna.

L'inici es pot considerar f ins i tot m�s bo del que es podia pensar, ja

que tots els rivals contra els quals s'ha jugat eren molt for ts. S�n

clubs no nom�s amb experi�ncia a segona divisi� A sin� tamb� a

primera divisi�. Crec que la perman�ncia s'aconseguir� segur si se

segueix aquesta progressi�.Amb l'equip a segona A, el nom de

Llagostera �s conegut arreu de l'Estat. Ho han notat?Nosaltres

hem notat que cada cop m�s gent sap on �s Llagostera. �s un

poble petit, amb un estadi petit, i, tot i que ens hauria agradat molt i

ens hauria benef iciat molt m�s que l'equip jugu�s al poble, era

inviable en molts aspectes en un moment econ�mic com l'actual. Ens hauria servit per promocionar m�s la

poblaci�; en canvi, ara els equips i les af icions visitants van directament a Palam�s. Hem de buscar f�rmules

perqu� visitin el poble. Fer un estadi nou requeria una inversi� molt impor tant que ens �s impossible d'assumir, i

ara hi ha altres prioritats, sobretot en l'�mbit social.Hi ha la sensaci� que s'ha perdut una gran opor tunitat per

activar molt m�s el comer� de Llagostera? Quan van venir el Racing o l'Avil�s, es va notar molt de moviment a la

poblaci�.No dic que no, el que passa �s que per aconseguir-ho hav�em de fer una inversi� molt potent i potser no

hauria compensat els benef icis que haur�em generat. Els par tits, a m�s, s�n el dissabte o el diumenge, i el

comer� el diumenge al poble �s tancat. Tamb� s'ha de tenir en compte que a vegades l'af ici� va a futbol i marxa i

gaireb� no s'atura a la poblaci� que visita... Hauria estat m�s interessant que juguessin al poble, com ja he dit,

per� era impossible. Espero que s'hi aguantin molts anys i si m�s endavant hi ha la possibilitat de fer alguna cosa

ja es valorar�. Ara no podem fer res m�s.Quan es va f irmar l'acord perqu� el Llagostera jugu�s a Palam�s es

van anunciar campanyes conjuntes per fomentar el turisme. S'ha concretat alguna cosa?Ens hem de reunir amb

l'alcaldessa de Palam�s, la Teresa Ferr�s, per� es va parlar de la idea de treballar amb el concepte Òmar i

muntanyaÓ. Promocionar de manera m�tua les dues zones. Hi ha molt bona connexi� amb Palam�s a trav�s de

l'autovia, i tamb� a altres nivells, i hem de mirar de buscar f�rmules perqu� la gent que va a futbol a Palam�s

pugui tamb� venir a fer un volt per Llagostera o a dinar o sopar.Amb l'ascens del Llagostera a segona A qui s� que

hi sur t guanyant �s tota la zona de la Costa Brava i el Baix Empord� en concret, no?Hi ha una cosa que �s clara.

Qualsevol persona que vingui amb vehicle cap a la Costa Brava gaireb� est� obligada a passar per Llagostera.

�s en aquest punt on hem de treure algun prof it, que entrin al poble, que ens visitin, que hi facin parada i hi

consumeixin. �s cer t que Llagostera �s la por ta d'entrada a la Costa Brava i ho hem de fer valer d'alguna



manera. �s en el que estem treballant.El Llagostera juga a Palam�s, s'entrena a Palafrugell per� continua

por tant el nom de la poblaci� que vost� representa. Aix� ha afectat d'alguna manera les ajudes o subvencions

que rep el club?Al club, quan estaven del tot instalálats a Llagostera, no els don�vem un impor t econ�mic concret,

per� hi colálabor�vem en tot el que pod�em: des de les instalálacions municipals, l'adaptaci� del camp, les

graderies noves, casos excepcionals com van ser els de la copa del Rei contra el Val�ncia o la fase d'ascens, en

qu� amb l'ajuda de la Diputaci� de Girona es va ampliar l'aforament... A par tir d'aix�, ara estem estudiant quina

quantitat hi hem de destinar aquest curs. Haurem de modif icar els pressupostos, on al principi no estava prevista

aquesta par tida, per� la hi haurem d'afegir. Els haurem d'ajudar econ�micament compensant, per exemple, una

par t de la despesa que els suposa jugar en altres camps. Es mereixen un supor t des de l'Ajuntament perqu� han

fet una cosa molt impor tant i fan una gran promoci� del poble all� on van.Es pot saber quina quantitat s'hi

destinar�?De les quantitats no m'agrada parlar-ne f ins que estigui tot lligat i tancat perqu� �s molt perill�s

avan�ar xifres. Fins que no estigui tot decidit no ho direm. N'hem de parlar amb el Llagostera i amb la resta de

l'Ajuntament.La subvenci� �s per al primer equip o per al club en general?Nosaltres apor tarem una quantitat a la

Uni� Espor tiva Llagostera.Fer un estadi nou ja ha comentat que era inviable, per� s'ha valorat adequar un terreny

de joc perqu� s'hi puguin entrenar?No, no s'ha valorat. �s que cal pensar que s'han d'entrenar sobre gespa

natural i aix� val molts diners, encara que nom�s sigui colálocar la super f�cie. Seria m�s econ�mic aixecar

grades d'obra que no pas canviar la gespa ar tif icial per una de natural i fer-hi el manteniment correcte.

Plantejar-se fer un camp d'entrenament no sur t a compte, val m�s plantejar-se l'estadi sencer, per� ara mateix

no es pot fer.El club est� en ple proc�s de conversi� en societat an�nima espor tiva (SAE). Tem que un cop feta el

club canvi� de nom i es deslocalitzi def initivament de Llagostera?No ho s�, espero que no, per� si canvi�s de

nom ens haur�em de plantejar l'ajuda que els volem donar. Fins ara crec que totes les adaptacions que s'estan

fent des del club parlen d'Uni� Espor tiva Llagostera. �s d'agrair aquest gest, ja que crec que si la voluntat fos

canviar de nom o marxar s'hauria plantejat a inici de curs, abans de renovar per exemple l'escut.La SAE obrir� la

por ta a l'entrada de nous accionistes al club. L'Ajuntament es planteja formar par t de l'accionariat?No, en

principi en aquest moment no tenim previst entrar-hi ni fer cap inversi�. En aquest moment no ens podem

permetre aquestes despeses. Som un ajuntament petit i no podem estirar m�s el bra� que la m�niga. En els

ajuntaments ens controlen totes les despeses que es fan, i aquesta no �s imprescindible. Amb aix� no vull dir

que si es mantenen i la situaci� millora no es faci alguna cosa, o que en altres temps s'hagu�s pogut fer.El futbol

�s l'espor t que m�s ress� medi�tic ha apor tat al poble, per� potser no �s el que t� m�s tradici�. Deu ser

complicat fer content a tothom.S� que costa, i m�s si diversos espor ts tenen �xit. Vull remarcar que les noies del

patinatge han disputat el campionat del m�n, que l'equip juvenil d'handbol ha jugat la copa d'Espanya contra el

Bar�a, el Granollers..., i en el b�squet es fa una magn�f ica feina, igual que en tot el futbol de base llagosterenc. A

Llagostera hi ha molta diversitat d'espor ts i aix� �s positiu i no ho hem d'oblidar.Queda for�a lluny, per� des de la

dist�ncia com recorda l'eliminat�ria contra el N�stic? Van ser dies moguts...Tot va ser fruit dels nervis. Ens

trob�vem un equip que necessitava tant s� com no pujar a segona A i un altre d'humil que no tenia res a perdre.

Despr�s de l'anada, venien molt segurs que passarien i no va ser aix�. Tarragona �s una capital que admiro i

m'agrada molt, i tot i que no tinc gaire relaci� amb el seu alcalde, tinc un bon concepte de la poblaci�, malgrat tot

all�. Les af icions crec que es van compor tar excepte uns quants de Tarragona i uns quants de Llagostera que

van acabar sent els tristos protagonistes.Ha parlat amb l'alcalde de Tarragona de tot all�?No. El que ens

demanaven des de Tarragona Ðla zona de fansÐÊno ho pod�em fer, no perqu� jo no ho volgu�s sin� perqu� les

forces de seguretat ens desaconsellaven aplegar 5.000 seguidors en un poble de 8.000 habitants. Vam fer el que

vam poder.

Publicat a:

Font del document:

http://www.lespor tiudecatalunya.cat/nel9/ar ticle/8-espor ts/52-futbol-catala/779949-espero-que-el-club-mantingui-el-nom-

del-poble.html?piwik_campaign=rss&piwik_kwd=mes&utm_source=rss&utm_medium=mes&utm_campaign=rss


